
Izvještaj sa javne rasprave povodom nacrta Strategije zapošljavanja opštine Bijelo
Polje za period 2021-2025. godine

Javna rasprava povodom nacrta Strategije zapošljavanja opštine Bijelo Polje za period
2021-2025. god. održana je u periodu od 26.02.2021. do 12.03.2021. god. u trajanju od 15
dana. Centralna javna rasprava održana je 10.02.2021. godine u velikoj sali skupštine Opštine sa
početkom u 10h časova.

Ispred Lokalne partnerske radne grupe za zapošljavanje koji su učestvovali na izradi
Strategije prisutni su bili : Ernad Suljević-predsjednik radne grupe; Dalibor Đogović-član radne
grupe; Milka Bošković-član radne grupe; Agović Samedin-član radne grupe; Zdravko Janjušević-
član radne grupe; ispred Zavoda za zapošljavanje PJ Bijelo Polje Slađana Nedović-direktorica
zavoda.

Centralnoj javnoj raspravi nisu prisustvovali : Vesna Minić- član radne grupe; Miodrag
Ivezić - član radne grupe; Hasan Ramović- član radne grupe; Rafet Mulić - član radne grupe.

 Na centralnoj javnoj raspravi građani su postavili sledeća pitanja :

- Prisutni Drago Zeković postavio je pitanje u vezi trenutne situacije bivših radnika
preduzeća koja su u stečaju, koji nisu dobili otpremnine koje sleduju radnike u toj situaciji a
nezaposleni su. Pitao da li plan obuhvata rješenje za njih.

- Prisutni Zdravko Janjušević odgovorio da pitanje rješavanja problema radnika firmi koje
su u stečaju nisu u nadležnosti radne grupe koja je radila Strategiju zapošljavanja, a u skladu sa
Akcionim planom Strategije definisane su aktivnosti prema prioritetima i ciljnim grupama.

- Prisutni Milorad Mitrović postavio je pitanje u vezi prakse rada Zavoda za zapošljavanje
opštine Bijelo Polje, koja po njegovom mišljenju nije dobra u pogledu podrške nezaposlenim
licima koja traže posao. Izjavio da je u periodu komunizma Zavod imao ulogu da zaposli radnika
koji se prijavi u odnosu na današnju praksu. Takođe dao komentar da tržište rada nije usklađeno
prema stvarnim potrebama tržišta, da postoji veliki broj visokoškolaca koji ne posjeduju znanje
adekvatno njihovoj stručnoj spremi.

- Prisutna Slađana Nedović – direktorica Zavod za zapošljavanje PJ Bijelo Polje odgovorila
je da u današnjem sistemu zapošljavanja koji je zakonom uređen Zavod ima prije svega
savjetodavnu i posredničku ulogu, gdje poslodavac ima slobodu odabira da zapošljava
nezaposlena lica prema svojim potrebama, u skladu sa zakonom. Proces je takav da se



poslodavac obraća Zavodu kada potražuje radnu snagu, a Zavod ima posredničku ulogu da sa
evidencije nezaposlenih lica iste uputi poslodavcu.

- Pristni Milovan Novović postavio pitanje koliko ima trenutno nezaposlenih lica na
evidenciji Biroa rada Bijelo Polje.

- Prisutna Milka Bošković odgovorila da je trenutno na evidenciji Biroa rada Bijelo Polje
4462 nezaposlena lica. Predstavila mjere aktivnog zapošljavanja prisutnima.

- Prisutni Zaim Omerović postavio pitanje da li je moguće ostvariti saradnju sa Zavodom
za zapošljavanje PJ Bijelo Polje između poljoprivrednika koji imaju registrovana gazdinstva i lica
koja su nezaposlena prilikom sezonskih poslova u oblasti poljoprivrede. Kazao da je on spreman
da zaposli ljude ukoliko mu Zavod proslijedi iste i koja je procedura da bi se to ostvarilo.

- Prisutna Slađana Nedović odgovorila se svako ko ima registrovano poljoprivredno
gazdinstvo odnosno firmu može zvanično obratiti Zavodu, gdje je neophodno da poslodavac
uredi raadni angažman sa nezaposlenim licem u skladu sa zakonom. Takođe u oblasti
poljoprivrede moguće je da se udruženje poljoprivrednika obrati Zavodu i potražuje radnu
snagu  za pomenute poslove.

Prisutni nisu imali više pitanja.

Centralna javna rasprava zaključena u 11.30h časova.

- Od ostalih komentara dostavljenih tokom perioda trajanja javne rasprave putem e-mail
pošte pristigla je sugestija na tekst Strategije od Kancelarije za rodnu ravnopravnost opštine
Bijelo Polje, da se prilikom pisanja dokumenta treba voditi računa o tome da bude pisan rodno
senzitivnim jezikom, uz poštovanje propisa iz ove oblasti.

Radna grupa prihvatila navedenu sugestiju.

Drugih komentara/preporuka nije bilo.

Izvještaj sastavio :

Dalibor Đogović


